

### **Coronavirus (Covid-19) – what to expect from your policy.**

The Covid-19 virus has been classified as a global Pandemic by the WHO. Freedom Health Insurance would like to reassure its customers that we will cover treatment required if an insured individual contracts covid-19 and needs treatment.

Furthermore, we will cover the costs of a test in the event it is required to confirm that symptoms are covid-19 related and/or in the event a test is required in advance of surgical treatment.

Please note – tests are not covered for travel or work purposes. If you are unsure if something is covered or not, please contact the toll-free number: 0800 000 9349.

### **Coronavirus (Covid-19) - was Sie von Ihrer Versicherungspolice erwarten können.**

Das Covid-19-Virus wurde von der WHO (Weltgesundheitsorganisation) als globale Pandemie eingestuft. Die Freedom Health Insurance möchte ihren Kunden versichern, dass wir erforderliche Behandlungen übernehmen, wenn eine mit uns versicherte Person an Covid-19 erkrankt und eine Behandlung benötigt.

Darüber hinaus übernehmen wir die Kosten für einen Test, falls bestätigt werden muss, dass die Symptome mit Covid-19 zusammenhängen, und / oder wenn vor einer chirurgischen Behandlung ein Test erforderlich ist.

Bitte beachten Sie: Tests für Reise- oder Arbeitszwecke sind nicht versichert. Wenn Sie sich nicht sicher sind, ob etwas versichert ist oder nicht (erstattet wird oder nicht), wenden Sie sich bitte an die gebührenfreie Nummer: 0800 000 9349.